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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 15. 
redni seji, dne 14. 4. 2021, sprejme  

ZAPISNIK 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 3. 2. 2021, ob 17.00 uri, v dvorani Doma Kulture v Cerkvenjaku.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Primož Čuček, Denis Ploj, Franc 
Fekonja, Franc Zorko – preko spletne platforme Zoom, Simona Firbas – preko spletne 
platforme Zoom. 

 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Borut Holcman – pripravljavec pokrajinske 
zakonodaje, preko spletne platforme Zoom. 

 

ODSOTNI: / 

 

Ad 1)   Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 8 članov 
Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda in pojasnil, da se bo g. Borut 
Holcman seje udeležil preko spletne platforme Zoom in podal obrazložitev predlog 
osnutka pokrajinske zakonodaje, zato predlaga, da se v dnevnem redu točka 6, 
premakne na točko 3. Prav tako pojasni, da se bosta člana Občinskega sveta, ki sta 
svojo prisotnost na seji opravičila iz zdravstvenih razlogov, seji pridružila preko spletne 
platforme Zoom. 
 
 



 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na predlagan dnevni red, zato ga je župan 
dal na glasovanje.  
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 108 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 13. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o mnenju Občine Cerkvenjak k osnutkom pokrajinske zakonodaje. 
4. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
5. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Cerkvenjak za 
obdobje 2015-2020. 

6. Sklep o oprostitvi plačila uporabe mrliške veže v Občini Cerkvenjak. 
7. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2020. 
8. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas NE   

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2)  Potrditev sklepov 13. redne seje Občinskega sveta. 

Ga. Simona Firbas, ki je svojo prisotnost iz zdravstvenih razlogov upravičila, je preko 
elektronske pošte podala predlog za dopolnitev zapisnika 13. redne seje, in sicer, da 
se dopiše njen predlog za odstranitev cipres (po dogovoru z lastniki), preden se začne 
sanacija oziroma preplastitev odseka ceste v Stanetincih, proti g. Bratkoviču. 

G. Andrej Kocbek opozori na pripombo glede slabega obveščanja članov Občinskega 
sveta, ki je bila izražena na prejšnji seji in zapisana tudi v zapisniku in od prejšnje seje 
OS še ni bila realizirana. Pričakoval je informacije tudi s strani direktorja občinske 
uprave. 



 

Župan Marjan Žmavc pojasni, da bo pojasnjeno pod točko pobude in vprašanja in 
bomo zadevo v prihodnje realizirali. 

 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 109 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 14. redni seji, dne 3. 2. 2021, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 13. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 23. 12. 2020, s podano 
dopolnitvijo. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas NE   

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
Ad 3)  Sklep o mnenju Občine Cerkvenjak k osnutkom pokrajinske      

zakonodaje. 
 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Borutu Holcmanu, pripravljavcu zbornika 
pokrajinske zakonodaje. 

G. Borut Holcman je preko spletne platforme Zoom pojasnil postopek sprejemanja 
pokrajinske zakonodaje in začetke načrtovanja le-te. Predstavi pomembnost fiskalne, 
upravne, politične in teritorialne decentralizacije Slovenije in sistema. Predstavi število 
pokrajin, ki so predvidene, imena pokrajin in oceno finančnih posledic sprejetja 
zakona. 

Župan Marjan Žmavc se g. Borutu Holcmanu zahvali za podano obrazložitev in izrazi 
podporo pripravljeni pokrajinski zakonodaji, ki bo vzpodbudila decentralizacijo 
Slovenije. 



 

 

Razprava:  

Razprave pri tej točki ni bilo. 

 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 110 

Na podlagi drugega odstavka 143. člen Ustave Republike Slovenije (33/91-I, 
42/97 – UZS68, 66/00 – UZ80, 24/03 – UZ3a, 47, 68, 69/04 – UZ14, 69/04 – UZ43, 
69/04 – UZ50, 68/06 – UZ121,140,143, 47/13 – UZ148, 47/13 – UZ90, 97, 99 in 75/16 
– UZ70a), 29. člen Zakona o lokalni samoupravi /ZLS/ (Uradni list RS, št. 94/07-
UPB2, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 
61/20 – ZIUZEOP-A, 80/20 - ZIUOOPE), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 14. redni seji, dne 
3. 2. 2021,  sprejme Sklep o mnenju Občine Cerkvenjak, k osnutkom pokrajinske 
zakonodaje, v vsebini, kot je predložen. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 4)  Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021. 
 
Župan g. Marjan Žmavc, je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila spremembe v predlaganem proračunu za leto 
2021, v primerjavi s prvim branjem proračuna na prihodkovni strani, odhodkovni strani 
in pri zadolževanju občine. V proračun so vključeni vsi podani predlogi članov 
Občinskega sveta v prvem branju proračuna. Obrazložitev je bila podana s pomočjo 
Power point predstavitve. 
 



 

 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Denis Ploj, Andrej Kocbek, Primož Čuček. 
 
Podani predlogi: 
G. Denis Ploj poda predlog glede odkupov zemljišč, in sicer, da bi naj občani 
brezplačno dali zemljišče za ureditev občinskih cest. Izplačilo odškodnin je velik 
strošek za občinski proračun in tudi ni pravično do tistih občanov, ki so v preteklosti 
zemljišče že dali brezplačno v last občine. 
 
G. Andrej Kocbek glede odkupov zemljišč pripomni, da v primeru ceste, ki vodi skozi 
naselje in je v uporabi več uporabnikov, je razumljivo da se zemljišče odkupi, ko pa je 
cesta do enega gospodinjstva, pa je pričakovati neodplačni prenos. Glede obveščanja 
preko Maribor24.si pa je mnenja, da bi bilo potrebno bolj podrobno opredeliti tudi 
možnost objave novic društev, ipd.  
 
 
Po razpravi so člani OS sprejeli  

SKLEP ŠT. 111 

Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11 – UPB, 
14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18 in 195/20-odl. US), 
29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 
51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 11/18 in 30/18,  61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – 
ZIUOOPE) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 14. redni seji, dne 3. 
2. 2021, sprejme Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2021, v vsebini, 
kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0544
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Ad 5)  Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Cerkvenjak za 
obdobje 2015-2020. 

 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič pove, da je občina sprejela Pravilnik o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Cerkvenjak za obdobje 2015-
2020. S strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, smo kot upravljalec 
sheme državne pomoči po skupinski izjemi v kmetijstvu in gozdarstvu, bili obveščeni o 
odobritvi podaljšanja priglašene sheme, odobrene vskladu z Uredbo EU št. 702/2014, 
do 30. 6. 2023. Zaradi navedenega ostaja v veljavi že obstoječi pravilnik, vendar ga je 
potrebno spremeniti v naslovu, kjer je določeno leto veljave. Predlaga se, da se 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva in podeželja v Občini Cerkvenjak za obdobje 2015-2020 spremeni tako, da 
se v naslovu izloči letnico. 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Denis Ploj in Andrej Kocbek. 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 112 

Na podlagi 24. člena Zakona o kmetijstvu (Uradni list RS, št. 45/08, 57/12, 90/12 – 
ZdZPVHVVR, 26/14, 32/15, 27/17 in 22/18) in 15. člena Statuta občine Cerkvenjak 
(UGSO, št. 64/16) je Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 14. redni seji dne 
3. 2. 2021, sprejel Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Cerkvenjak 
za obdobje 2015-2020, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlurid=20122416
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlurid=20123528
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?urlurid=20141069


 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 6)   Sklep o oprostitvi plačila uporabe mrliške veže v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger pojasni, da je bila podana pobuda s strani Skupnosti občin 
Slovenije in Združenja občin Slovenije o oprostitvi plačevanja uporabnin za občane v 
času razglašene epidemije, zato se predlaga oprostitev plačevanja uporabe mrliške 
veže za čas razglašene epidemije. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Irena Kozar in Andrej Kocbek. 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 113 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 - 
uradno prečiščeno besedilo, 27/08 - odl. US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 
40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 76/16 - odl. US, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - 
ZIUZEOP-A, 80/20 - ZIUOOPE), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 
46/2016) in v povezavi z Odredbo o razglasitvi epidemije SARS-CoV-2 (COVID-
19) na območju Republike Slovenije (Uradni list RS, št. 19/20 in 68/20), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak, na svoji 14. redni seji dne 3. 2. 2021, sprejme Sklep o 
oprostitvi plačila uporabe mrliške veže v občini Cerkvenjak, v vsebini kot je 
predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7)   Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2020. 

 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je podala poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 
lokalnega energetske koncepta. Pojasni, da je poročilo potrebno pripraviti vsako leto 
za preteklo leto. Poročilo so člani občinskega sveta prejeli tudi v gradivu. 
 
Mag. Vito Kraner pojasni, da bo odločitev Ministrstva  za infrastrukturo glede razpisa 
za energetsko sanacijo OŠ, znana predvidoma do 15. 2. 2021 
 
 
Razprava:  
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli  

SKLEP ŠT. 114 

Na podlagi 19. člena Pravilnika o metodologiji in obvezni vsebini lokalnega 
energetskega koncepta (Ur.l.RS, št. 56/16) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), se Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 14. redni seji, dne 3. 2. 2021, seznani z Letnim poročilom o 
izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta Občine 
Cerkvenjak in njihovih učinkih za leto 2020, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj DA X  



 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 8)   Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

G. Franc Fekonja pohvali nasutje bankin in opozori na uničeno odbojno ograjo v 
Čagoni, pri Pohariču, ki jo je potrebno zamenjati. 

G. Marko Kocbek pojasni, da imamo letos v načrtu postavitev dveh odbojnih ograj, 
med njimi je tudi omenjena ograja. 

Ob 19.38 sejo zapusti član OS Franc Fekonja. 

Ga. Irena Kozar 
- Vpraša ali so že kakšne informacije glede ureditve prehoda za pešce v Cogetincih. 
- Ponovno poda predlog za sprejem odloka, s katerim bi lastnikom zemljišč določili   

dolžnost ureditve in vzdrževanja njihovih parcel (npr. košnjo trave). 

G. Marko Kocbek pojasni, da je glede ureditve prehoda za pešce v Cogetincih naslovil 
vprašanja na Direkcijo RS za infrastrukturo, vendar še ni dobil odgovora. 

Mag. Vito Kraner pove, da bomo pristopili k izdelavi omenjenega odloka in ga 
posredovali Občinskemu svetu v pregled. 

G. Denis Ploj 
- Podpira pobudo za sprejem predlaganega odloka za dolžnost ureditve in vzdrževanja    

parcel (košnjo trave), v katerega bi bilo smiselno vključiti tudi zapuščene objekte, ki 
so nevarni za promet in javno varnost. 

- Zastavi vprašanje glede postavitve avtobusne postaje in izgradnje betonskega platoja 
in prosi za informacijo o možnosti rešitve, ki bi jo krajani želeli realizirati do marca. 

- Opozori na podrto tablo oz. smerokaz pri križišču za Smolince – Župetince. 
- Pohvali prizadevanja občine za ureditev električnega omrežja in ureditev bankin. 

 

G. Marko Kocbek seznani člane Občinskega sveta, da ima občina novega 
komunalnega inšpektorja in ga bomo seznanili z zadevo neurejenosti parcel in 
zapuščenih objektov. 

G. Andrej Kocbek  
- Zastavi vprašanje glede rešitve za širitev ceste v Stanetincih (Lorenčič). 
- Izrazi mnenje glede poročila podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. za leto 2020, v 
katerem je predstavljeno povišanje odloženih odpadkov glede na planirane količine v 
elaboratu (tudi bioloških). Občina na tehtanje odpadkov nima vpliva, niti ne more vršiti 
nadzora. Poda pripombo, da je na prejšnji seji OS zahteval tudi primerjavo cen med 
občinami, kar pa v poročilu ni bilo podano.  
- Opozori, da luč javne razsvetljave pri naslovu Cerkvenjaku 32, ne gori. 
 



 

G. Marko Kocbek pojasni, da je bil glede rešitve za širitev ceste v Stanetincih 
(Lorenčič) izveden ogled na terenu in ugotovljena možna rešitev. Pripravljena bo 
prometna ureditev, ki bo tudi predstavljena stanovalcem oz. lastnikom ob omenjeni 
cesti 

Mag. Vito Kraner glede poročila podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o. pojasni, da 
verjetno gre za povišanje količin odpadkov zaradi povečanja bioloških odpadkov v 
poletnih mesecih. V kolikor imajo člani OS dodatna vprašanja glede podanega poročila 
pa predlaga, da jih pošljejo na občinski mail in bomo posredovali na Saubermacher 
Slovenija d.o.o. Pobudo za primerjavo cen med občinami pa bomo poslali na 
Saubermacher.   

Ga. Simona Kramberger poda informacijo o vključitvi g. Franca Hameršaka v program 
javnih del. 

Župan Marjan Žmavc po soglasju članov OS, preda besedo g. Francu Bratkoviču. 

G. Franc Bratkovič  
- Glede obveščanja preko maribor24.si izrazi mnenje, da imamo že svoje medije 

Radio Slovenske gorice, Ovtarjeve novice in Zrnje. 
- Poda pripombo neustreznega pristopa inšpektorja in izvajalcev odstranitev vejevja 

pri stranki na terenu. Opozori, da bi se taki posegi morali ob ustreznem pristopu 
izvajati po celotni občini. 

G. Marko Kocbek pojasni, da so v navedenem primeru veje posegale v cesto, kar si je 
ogledal tudi inšpektor ter odredil, da je drevesa bilo potrebno posekati, kar smo izvedli. 

Primož Čuček 
- Zahvali se za postavitev prometne signalizacije za umiritev prometa v Peščenem 

Vrhu. Opozori na prekrivanje table in polemike preko Facebooka in zastavi 
vprašanje, kaj je narobe pri postavitvi teh tabel. 

 

Mag. Vito Kraner pojasni, da je g. Mirko Kozar na občino naslovil dopis, v katerem 
navaja neustreznost oz. neveljavnost postavljenih tabel in pojasnjuje, da je 
poizvedoval pri AMZS glede veljavnosti omenjenih tabel. Mag. Kraner pojasni, da je 
prometna signalizacija v skladu z veljavnim Pravilnikom o prometni signalizaciji in 
prometni opremi na cestah, ki pa trenutno še ni skladen z zakonom, kar bo država 
zakonsko uskladila v mesecu februarju in ni stvar občine. Takšni znaki so bili 
postavljeni v treh naseljih v občini, z namenom varovanja udeležencev v prometu. 

Mag. Mirko Žmavc predstavi delo v osnovni šoli po ponovnem odprtju šol, v času 
epidemije. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 



 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


